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REFERAT SB 42 

 

Skolebestyrelsesmøde(42) 

Onsdag d. 6.juni 2018 
19:00 – 21.00  
 

 
Mødested:    Personalestuen, Havrehedskolen – afd. Morud 

 

 
Mødedeltagere:  

 

Pia Skov Hansen, Jury Jørgensen, Charlotte Ellemose Sonne, Jesper Hansen, Mads Kyed, Christina 
Nordenbæk, Dorthe Hartung, Signe Damgaard, Rie Mortensen, Henriette Lorentzen, Mette 
Vestergaard, Allan Buchholt Høj, Kim Funk Johannessen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Liva Hansen 8.b (formand), Emil Traasdahl. 8.b (Næstformand)  
 

Gæster:  
 

 

Møderække 2017 – 2018: Mandag 04.09 – Tirsdag 03.10 – Onsdag 01.11 – Torsdag 07.12 – 2018 – 
Torsdag 04.01 – Tirsdag 06.02 – Mandag 05.03 – Torsdag 05.04 – Onsdag 02.05 – Onsdag 06.06 

 

 

Punkt 294: Godkendelse af referat                                                                                                     5 min. 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Indstilling: At bestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning: Referat underskrevet og godkendt- sættes på Skoleporten snarest. 

Bilag: Mødereferat SB 41 
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Punkt 295: Elevrådet                                       10   min. 

Beslutningstema: Formand og næstformand fremlægger information fra elevrådets arbejde. 

Indstilling: At bestyrelsen orienteres og træffer afgørelse om videre tiltag.  

Sagsfremstilling:  

Afd. Morud: 

- Papirbeholderene på toiletterne, særligt mellemtrinsgangen, ”går tit i stykker” – Det er svært at 
få papiret ud af dem. Er det en mulighed at en fra kontoret kan have en nøgle liggende til når det 
sker? 

Det er aftalt med Teknik og Service, at de kan tilkaldes ved behov 

- Der ønskes en asfalteret streetbane ved mellemtrinnet eller udskolingen (evt. også andre 
frikvartersarealer) 

Ønsket er taget med på listen over inventarbehov 

- Ønsker om, om klubben kan åbnes til mellemtrinsfesten næste år. 

God idé – det gør vi næste gang 

- Flisesti der hvor ”busbørnene” går om morgenen (Bagom 0. årgangs lokaler) 

Der er mulighed for at bruge hovedindgangen, hvis man synes at det er for hårdt/svært at gå 50 m. i 
perlesten. 

- Stikkontakter tættere på bordene på gangen - udskolingen (8. klasses gang) 

Vi henstiller til, at man husker at oplade sin tablet som aftalt, derudover kan man 
medbringe/klassekassen kan investere i forlængerledning. 

Kort evaluering af sidste skoledag- der i elevernes øjne var forløbet fint på begge afdelinger. 

Toiletkampagne: Opstart i august/september i det nye år. Det er vigtigt, at forbedre og gøre 
kampagnen hurtigere. Der har været ”alt for mange kokke”, så det er gledet lidt ud i sandet. Der 
laves en klassekonkurrence ”pimp dit toilet”. Vi (elevrådet)  får en oversigt over skolen og 
undersøger hvor mange toilette begge afdelinger har. 
 
 
 
Beslutning: se ovf. 

Bilag: Elevrådsreferat fra d.17.05.18 
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Punkt 296: Orientering fra ledelsen                                                                          10   min.           

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen 

Indstilling: At bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, samt giver fremadrettet input. 

Sagsfremstilling: Status på personale/stillinger- vi har ansættelse af ny lærer d. 14.06 – Teknik og 
miljø kommer ud og kigger på lokaleforhold- vi mangler fysisk to lokaler (et klasselokale/et 
biologilokale),  motorikbane anlægges nu ved mellemtrinnet- arbejdet påbegyndes uge 25, Ny cykel 
og personaleparkeringer (v/Skovvej) igangsættes i skoleferien og står klar til det nye skoleår. 

Beslutning:     

Bilag:  

 

Punkt 297: Skolebestyrelsesvalg 2018                                             min.           

Beslutningstema: Skolebestyrelsesvalg 

Indstilling: Status og drøftelse af skolebestyrelsesvalget. 

Sagsfremstilling: KJ orienterede om den ny bestyrelses sammensætning. 

Tidsplan: 

13. juni kl. 18 Indkaldelse af ny bestyrelse (konstituerende møde) 

Skoleledelsen orienterer om den videre proces. 

Beslutning: Kort orientering og datoafstemning – se ovenfor 

Bilag: http://skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg2018 

 

 

 

Punkt 298: Overblik over struktur/- elevtal i klasserne for skoleåret 2018/19                            min.                           

Beslutningstema: Skolestruktur 

Indstilling: At skolebestyrelsen får indsigt i- og viden om den ny skolestruktur, samt et overblik over 
de kommende 2018-2019 klasser på begge afdelinger. 

Sagsfremstilling: En ny struktur er nu besluttet – med start fra skoleåret 2018-2019.  Ledelsen 
har udarbejdet en mulig ny skolestruktur for Havrehedskolen. Strukturen fremmer 
teamsamarbejdet, de professionelle læringsfællesskaber, PLF – giver bedre rammer for 

http://skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg2018
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alsidig/anderledes skoledag. Forkorter skoledagen. Samt udvider rammerne for de 
professionelle ift. at være i hinandens undervisning / aktionslæring / co-teaching / 
dobbeltlærere etc.  

I skolereformen var der lagt op til en anderledes skoledag/mere varieret 
undervisning/fordybelse- den ”nye” struktur- vil understøtte denne tænkning/disse ideer 
endnu mere. 

Dette punkt er en status på struktur og klasser til næste år 

Beslutning: Bestyrelsen gennemgik klassestrukturen på Havrehedskolens afdelinger. Udfordringerne 
på vores afdelinger blev drøftet- og videregives til den ny bestyrelse. 

 

Bilag: Overblik over elevtal i klasserne for skoleåret 2018/19 

 

Punkt 299: Eventuelt                                             min.           

Beslutningstema:  

Indstilling: 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Bilag: 

 

Punkt 300: Skolebestyrelsen 2014-2018 siger farvel                                          min.           

Beslutningstema: Socialt 

Indstilling: At skolebestyrelsen får sagt farvel og tak for årene der gået- socialt samvær med lidt 
godt at spise/drikke. 

Sagsfremstilling: SB sagde farvel og tak for 4 begivenhedsrige år. Vores start i skolebestyrelsen var 
turbulent og dramatisk. Der var megen uro på skolen og der skete ting, som gjorde dybt indtryk på 
os alle. Efter blot et år var der behov for udskiftning af hele ledelsen på skolen. Af den grund var der 
aldrig rigtig mulighed for, at vi som skolebestyrelse blev rystet rigtigt sammen. Vi har skullet finde 
hinanden hen ad vejen. På trods af det har vi været igennem mange spændende drøftelser. I en 
skolebestyrelse mødes mennesker fra forskellige faggrupper, og netop dér hvor vi ser forskelligt på 
tingene og har forskellige holdninger er der mulighed for at gode ideer blomstrer. Stor tak for 
arbejdsindsatsen til alle.   

Beslutning:  

Bilag:  


